



Real Russia Pass to our Moscow office
Real Russia пропуск в наш московский офис

How to get to Moscow office

Please print out this pass to our Moscow office which is located at 9 Bolshaya Maryinskaya Street, office 313, 2nd floor, Moscow, 5 minute walk from the underground station Alekseevskaya and introduce it together with your ID documents to the security people at the entrance. They will collect this pass from you, take details of your ID documents and prompt you the way to our office. If you still have difficulty finding us please call us on 616 80 86 using the telephone in the lobby (use the telephone with an arrow on it) and our representative will go down to collect you.

*Thank you
Real Russia*

Как попасть в наш московский офис

Пожалуйста, распечатайте этот пропуск в наш московский офис, который находится по адресу: г. Москва, ул. Большая Марьинская д.9, офис 313, 3-й этаж, 5 минут пешком от станции метро Алексеевская, и предъявите его охране вместе с документами, устанавливающими вашу личность на входе, которая заберёт его у вас, запишет ваши данные и подскажет как пройти в наш офис. Если у вас после этого ещё возникнут сложности как нас найти, пожалуйста, позвоните нам на 616 80 86 с телефона, который находится у входа (используйте телефон со стрелкой), и наш представитель спустится, чтобы забрать Вас.

*Спасибо,
Real Russia*